
Beste, 

 

De voorziene bijeenkomst om van gedachten te wisselen over de resultaten van de 

enquête over “naturiteit” (januari 2013) komt er voorlopig niet.  

 

Je hebt als beantwoorder een samenvatting gekregen en als je de meest recente versie 8 

wil ontvangen, geef je een seintje. 

Wat ik nu wel bij deze mail voeg is een overzicht van 14 vragen die ik achteraf kreeg 

maar de antwoorden zijn niet erbij met uitzondering van vraag 13; de andere kan je ook 

krijgen als je laat weten van welke vragen je de antwoorden wenst te ontvangen. 

 

In “vraag en antwoord” 13 leg ik uit waarom het project voorlopig stopt: 

 

“Er zijn andere opdrachten en taken op mijn weg gekomen de voorbije weken en dagen 

waarvoor ik aandacht gekregen heb. Ook al is “naturiteit” een nieuwe stroming en 

mogelijk een haalbaar project, toch ga ik niet verder met de uitwerking ervan. Na 

overwegingen kom ik tot inzicht om mijn prioriteiten te wijzigen. 

 
Dit zijn enkele andere initiatieven waarvoor ik onlangs belangstelling gekregen heb. 

� De transitiebeweging en de startende Lets-beweging in Tessenderlo. 

� De werkgroep spiritualiteit van het Sint-Jansbergklooster in Zelem. 

� De begeleiding van een relax- en yoga-activiteit bij Okra in Hulst-Tessenderlo. 

� Een relaxatiegroep en een tentoonstelling bij Antaboga in Tessenderlo. 

� Een cursus tekenen die ik begon te volgen bij Creatief Tessenderlo. 

� De toetreding tot het bestuur van de Gemeentelijke Sociale Raad Tessenderlo. 

� Vrijwilligerswerk in de theaterbibliotheek van Opendoek Vlaanderen in Antwerpen. 

� Een mogelijke gespreksgroep met een achttal vrienden en kennissen in Antwerpen. 

 

Verder zijn er nog de verantwoordelijkheden bij de praat- en relaxatiegroep Tessenderlo 

en bij Lichaam&Leven voor relaxatiedagen, weekends in Wéris, massagelessen, uitleen 

boeken en Cd’s in eigen thematische bibliotheek,  enz. 

 

Er is een risico op misverstanden en afkeuring bij buitenstaanders. Ook heb ik geen 

gehoor gekregen bij een 10-tal verenigingen en personen uit die sector waarmee ik 

samenwerking zocht. 

 

Ik stuur dit bericht naar degenen die de enquête hebben beantwoord.  

 

Het heeft tot nu toe toch zin gehad omdat een aantal personen hun visie gaven en 

ermee bezig zijn geweest in gedachten. Als er na dit bericht nog voldoende 

interesse en actieve medewerking komt, kunnen we er misschien wel mee verder.” 

 

Vriendelijke groeten,  
 

       Jef Houbrechts  
houbrechts.jef@telenet.be   


